

Title (en)
Toy figure.

Title (de)
Spielzeugfigur.

Title (fr)
Figure de jouet.

Publication
EP 0326850 A2 19890809 (DE)

Application
EP 89100743 A 19890118

Priority
DE 3803244 A 19880204

Abstract (en)
The toy figure (10) has a music and/or speech unit (2) for emitting sound via a sound emitting device (24), the music and/or speech unit being connected to a sound detector (26), by means of which the music and/or speech unit (22) can be activated for a predetermined period above a certain minimum volume of ambient noise. In the activated state of the music and/or speech unit (22), the sound detector (26) is inactive in order not to produce acoustic feedback. The volume of the sound sequence emitted by the sound emitting device (24) decreases continuously or stepwise during the active state of the music and/or speech unit (22). A toy figure (10) thus results which is suitable, in particular, for comforting a child.
<IMAGE>

Abstract (de)
Es wird eine Spielzeugfigur (10) mit einem Musik- und/oder Sprechwerk (22) zur Tonabgabe über eine Tonabgabeeinrichtung (24) beschrieben, wobei das Musik- und/oder Sprechwerk mit einem Schalldetektor (26) verbunden ist, durch den ab einer bestimmten Mindestlautstärke eines Umgebungsgeräusches das Musik- und/oder Sprechwerk (22) für eine vorgegebene Zeitspanne aktivierbar ist. Im aktivierte Zustand des Musik- und/oder Sprechwerkes (22) ist der Schalldetektor (26) inaktiv, um keine Rückkopplung zu verursachen, und die Lautstärke der von der Tonabgabeeinrichtung (24) abgegebenen Tonfolge nimmt während des aktiven Zustandes des Musik- und/oder Sprechwerkes (22) kontinuierlich oder stufenweise ab. Damit ergibt sich eine Spielzeugfigur (10), die insbesondere zur Beruhigung eines Kindes geeignet ist.

IPC 1-7
A63H 3/28

IPC 8 full level
A63H 3/28 (2006.01)

CPC (source: EP)
A63H 3/28 (2013.01)

Cited by
DE29715728U1; DE9412800U1; CN114797127A

Designated contracting state (EPC)
AT BE CH DE ES FR GB IT LI NL SE

DOCDB simple family (publication)
EP 0326850 A2 19890809; EP 0326850 A3 19900613; DE 3803244 C1 19890713

DOCDB simple family (application)
EP 89100743 A 19890118; DE 3803244 A 19880204